

# SCHOTT NEXTREMA®

Burner shields – For your long-lasting and almost maintenance-free burning



## Technical properties

- The transparent glass-ceramic allows a user to receive visual flame response.
- In comparison to sheet metal NEXTREMA® glass-ceramic is non-corrosive and can withstand temperatures up to 925°C, meaning a much longer lifespan than current burner shield materials.
- Its non-porous surface means that drippings can burn off at high temperatures, making cleanup and maintenance almost non-existent.
- Near zero thermal expansion



Home Tech  
SCHOTT North America, Inc  
5530 Shepherdsville Road  
Louisville, KY 40228  
USA  
Phone (502)657-4417  
Fax (502)966-4976  
info.nextrema@us.schott.com

[www.us.schott.com/nextrema](http://www.us.schott.com/nextrema)



# SCHOTT NEXTREMA®

燃烧器挡板——让燃烧持久且几乎无需维护



## 材料优点

- 透明的玻璃陶瓷可让使用者清晰看到火焰。
- 与金属板相比，NEXTREMA® 玻璃陶瓷抗腐蚀，耐受925°C 高温，具有比目前的燃烧器挡板材质长得多的使用寿命。
- 表面无孔，滴落的液体可以在高温下燃尽，几乎完全省去清洁和维护工作。
- 热膨胀几乎为零

Home Tech  
SCHOTT China  
肖特（上海）精密材料和设备国际贸易  
有限公司  
上海市虹梅路1801号凯科国际大厦301室  
电话: +86 21 33678000  
传真: +86 21 33678080  
info.nextrema@schott.com

[www.schott.com/nextrema](http://www.schott.com/nextrema)

**SCHOTT**  
glass made of ideas

carbon neutral  
production  
print production

MIX  
Paper  
FSC® C006656

50107 US/CHINESE 09/2017 all/Printed in America